

ՏԵՂԵԿՈՒԹՅՈՒՆՆԵՐ ՀԵՂԻՆԱԿՆԵՐԻ ՄԱՍԻՆ
СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ
INFORMATION ABOUT THE AUTHORS

- 1. Արման Սուրադյան** – տնտեսագիտության թեկնածու, ԵՊՀ ֆինանսահաշվային ամբիոնի աւիստենտ
Арман Мурадян – кандидат экономических наук, ассистент кафедры финансов и учёта ЕГУ
Arman Muradyan – PhD, Assistant Professor of the Chair of Finances and Accounting, YSU
Էլ. փոստ՝ m.arman.muradyan@gmail.com
- 2. Հրայր Սուրադյան** – տնտեսագիտության թեկնածու, ԵՊՏՀ ֆինանսների ամբիոնի աւիստենտ
Райр Мурадян – кандидат экономических наук, ассистент кафедры финансов ЕГЭУ
Hrayr Muradan – PhD, Assistant Professor of the Chair of Finances, ASUE
Էլ փոստ՝ hramur@yahoo.com
- 3. Վարդան Ալեքսանյան** – տնտեսագիտության թեկնածու, դոցենտ, ՀԱԱՀ ագրարային էկոնոմիկայի ամբիոնի վարիչ
Вардан Алексанян – кандидат экономических наук, доцент, заведующий кафедрой аграрной экономики НАУА
Vardan Aleqsanyan – PhD, Associate Professor, Head of the Chair of Agrarian Economics, ANAU
- 4. Դավիթ Հովհաննիսյան** – ՀԱԱՀ ագրարային էկոնոմիկայի ամբիոնի դասախոս
Давид Оганесян – преподаватель кафедры аграрной экономики НАУА
Davit Hovhannisyan – Lecturer of the Chair of Agrarian Economics, ANAU
- 5. Մերուժան Ասլանյան** – ԵՊՀ տնտեսագիտության մեջ մաթեմատիկական մոդելավորման ամբիոնի ասպիրանտ
Меружан Асланян – Аспирант кафедры математического моделирования в экономике ЕГУ
Meruzhan Aslanyan – PhD student of the Department of Mathematical Modeling in Economics, YSU
- 6. Վոլոդյա Մանասյան** – աշխարհագրական գիտությունների թեկնածու, ՀՊՏՀ բնօգտագործման տնտեսագիտության ամբիոնի դոցենտ
Володя Манасян – кандидат географических наук, доцент кафедры экономики природопользования АГЭУ
Volodya Manasyan – PhD, Associate Professor of the Chair of Environmental Economics, ASUE

7. **Գևորգ Վիրապոսյան** – տնտեսագիտության թեկնածու, ԵՊՀ ֆինանսահաշվապահ ամբիոնի դոցենտ
- Геворг Киракосян** – кандидат экономических наук, доцент кафедры финансов и учёта ЕГУ
- Gevorg Kirakosyan** – PhD, Assistant Professor of the Chair of Finances and Accounting, YSU
- Էլ. փոստ՝ g.kirakosyan@ysu.am
8. **Ռոբերտ Սարինյան** – տնտեսագիտության դոկտոր, պրոֆեսոր, ՀՀ ԳԱԱ Մ. Բոթանյանի անվ. տնտեսագիտության ինստիտուտի ավագ գիտաշխատող
- Роберт Саринян** – доктор экономических наук, профессор, старший научный сотрудник Института экономики им М. Котаяна НАН РА
- Robert Sarinyan** – Sc. D. in Economics, Professor, Senior researcher at the Institute of Economics after M. Kotanyan, NAS RA
- Էլ. փոստ՝ rnsarinyan@yandex.ru

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ * СОДЕРЖАНИЕ * CONTENTS

Արման Մուրադյան, Հրայր Մուրադյան – Ապրանքային շուկաներում կենտրոնացվածության գնահատման լինդայի ինդեքսի ներդրման մեթոդաբանությունը **3**

Arman Muradyan, Hrair Muradyan – Методика использования индексов Линды для оценки концентрации товарных рынков

Arman Muradyan, Hrair Muradyan – Methodology of Using Linda's Indices to Assess the Concentration of Commodity Markets

Վարդան Ալեքսանյան, Դավիթ Հովհաննիսյան – Մսամթերքի շրջանառության ոլորտում հնարավոր անբարեխիղճ մրցակցության երևույթների կարգավորումներն ու դրանց բարելավման ուղիները ԵՄՏՄ շրջանակներում **18**

Вардан Алексанян, Давид Оганесян – Регулирование возможных проявлений недобросовестной конкуренции в сфере обращения мясной продукции и пути их разрешения в рамках ЕАЭС

Vardan Alegsanyan, Davit Hovhannisyanyan – Regulations of Possible Unfair Competition in the Field of Meat and Ways of their Improvement within the EEU

Մերուժան Ասլանյան – Ռուսաստանից Հայաստան դրամական փոխանցումների վրա տարաբնույթ շոկերի ազդեցության գնահատումը..... **29**

Меружан Асланян – Оценка влияния различных шоков на денежные переводы из России в Армению

Meruzhan Aslanyan – The Estimation of the Impact of Various Shocks on Remittances from Russia to Armenia

Վոլոդյա Մանասյան – Ճյուղերի զուգակցման արդյունավետությունը ՀՀ սնտեստության ագրարային հատվածի մասնագիտացման պայմաններում..... **37**

Володя Манасян – Эффективность сочетания отраслей и углубления специализации в аграрном секторе экономики РА

Volodya Manasyan – The Efficiency of Combination of Industries and Deepening of Specializations in the Agricultural Sector of the RA Economy

Չևորգ Վիրապետյան – ՀՆԱ-ի կառուցվածքի բարելավման և հարկային բեռի բաշխման հիմնախնդիրները Հայաստանի Հանրապետությունում	52
Геворг Киракосян – Проблемы улучшения структуры ВВП и распределения налогового бремени в РА	
Gevorg Kirakosyan – Problems of Improving the Structure of GDP Economy and the Distribution of the Tax Burden in the Republic of Armenia	

ԳՐՔԵՐԻ ՏԵՍՈՒԹՅՈՒՆ
КНИЖНОЕ ОБОЗРЕНИЕ
BOOK REVIEW

Ռոբերտ Մարինյան – Ա. Մարկոսյան, Վ. Խաչատրյան, Է. Մաթևոսյան, ժամանակակից պետության տնտեսագիտություն. տնտեսության պետական կարգավորման գործիքակազմը.....	61
Роберт Саринян – А. Маркосян, В. Хачатурян, Э. Матевосян, Экономика современного государства: инструментарий государственного регулирования экономики	
Robert Sarinyan – Economics of the Modern State. The toolkit of State regulation of the Economy	

Տեղեկություններ հեղինակների մասին	65
Сведения об авторах	
Information about the Authors	

Խմբագրության հասցեն. Երևան, Ալեք Մանուկյան փող., 1, 107
Адрес редакции: Ереван, ул. Алека Манукяна 1, 107
Address: 1, 107, Alek Manoukian str., Yerevan

Հեռ. 060 710 218, 060 710 219

Էլ. փոստ՝ ephbanber@ysu.am
Վայր՝ ysu.am

Վերստուգող սրբագրիչ՝
Контрольный корректор
Proofreader

Գ. Գրիգորյան
Г. Григорян
G. Grigoryan

Համակարգչային ձևավորում՝
Компьютерная верстка
Computer designer

Մ. Աբգարյան
М. Абгарян
M. Abgaryan

Ստորագրված է տպագրության 10. 05. 2021:
Տպաքանակ՝ 100: Չափսը՝ 70x108 1/16: Թուղթ՝ օֆսեթ:
Տպագրական 5 մամուլ: